
LK	Gränslöst	verksamhetsberättelse	2024		
	
	
	
Styrelsen	
Styrelsen	har	under	året	bestått	av	Stefan	Olars	(ordförande),	Jakob	Olars	(kassör),	Sven		
Petterson	(ledamot),	Ulf	Blixt	(ledamot),	Jonatan	Palm	(ledamot),	Anders	Friberg	(ledamot)	
och	Solvig	Tränk	(ledamot).	
	
Medlemmar	
Vid	kalenderårets	slut	hade	LK	Gränslöst	97	medlemmar	(vuxna	och	barn)	i	föreningen.	
	
Styrelsemöten	
Under	året	har	LK	Gränslöst	haft	fem	styrelsemöten.	
	
Utbildningar	
Under	året	har	ingen	av	våra	tränare/ledare	deltagit	i	någon	utbildning.	
	
Styrelsens	årsberättelse	
Då	föreningen	bildades	2015	så	närmar	vi	oss	10	år	som	förening.	Det	har	hänt	mycket	under	
dessa	år	och	2024	är	inget	undantag.	Det	har	sprungit	på	många	olika	håll	runt	om	i	landet	
både	långt	och	kort	av	klubbens	medlemmar.	Höjdpunkten	och	en	härlig	comeback	var	att	vi	
återigen	hade	ett	lag	på	startlinjen	i	Vasastafetten.	Laget	som	bestod	av	en	blandad	skara	både	
till	ålder	och	löparerfarenheter	tog	sig	runt	på	fina	tiden	7:27:50.		
	
Lördagen	den	15/6	så	gjorde	vi	en	”takeover”	av	ParkRun	i	OZ rebro	vilket	är	tredje	året	i	följd.	
På	plats	erbjöds	farthållare	med	olika	sluttider	vilket	var	mycket	uppskattat.	
	
Vi	arrangerade	även	liksom	tidigare	år	våra	tävlingar	(Semesterhalvmaran,	Sommarmilen	och	
Solruset)	och	vilken	succé.	Tävlingarna	håller	hög	kvalité	och	är	mycket	uppskattade	bland		
deltagarna.	I	år	var	det	hela	223	deltagare	som	tog	sig	i	mål	i	antingen	Semesterhalvmaran	el-
ler	Sommarmilen,	vilket	är	ett	rejält	deltagarrekord	jämfört	tidigare	år.	Stort	tack	till	alla	som		
engagerade	sig	och	gjorde	tävlingarna	till	den	succé	det	blev.	Desto	tråkigare	var	det	att	våra	
skickliga	tävlingsledare	och	funktionärsledare	valde	att	kliva	av	efter	årets	tävlingar	och	då	vi	
inte	kunde	hitta	någon	ersättare	så	blir	tävlingarna	på	paus	kommande	år.		
	
Träningsgruppen	fortsätter	kämpa	på	onsdagar	i	OZ rebro	ledda	mestadels	av	Thomas	Stenius.	
Jag	tycker	mig	se	några	nya	ansikten	på	träningsrapporterna	vilket	är	roligt.		
	
Ett	återkommande	och	så	populärt	inslag	varje	sommar	är	träningsdagen	hos	Sven	och	Irene	
och	så	även	2024.	Härlig	gemenskap,	god	mat	och	fina	löparpass	är	något	som	kan	samman-
fatta	dagen.	Glädjande	nog	så	talas	det	om	att	förlänga	träningsdagen	till	flera	dagar	nästa	år.	
Då	hoppas	vi	även	kunna	erbjuda	flera	träningsläger	på	andra	håll	i	landet.	
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Stefan Olars  
Ordförande LK Gränslöst   
Örnsköldsvik, 2024-03-02 
	


